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امیدوارم این بار شاهد مهندسی انتخابات فدراسیون نباشیم

کربکندی: 

قرارداد تركمانچای با مجیدی؟ این صحبت ها خنده دار است

پرسپولیس با پیکان جای استقلال را گرفت

یک تساوی تا قهرمانی نیم فصل

پیشکسوت فوتبال از نامزدی علی کریمی در 
انتخابات فدراسیون فوتبال دفاع کرد.

انتخابات  خصوص  در  ذوالفقارنسب  بیژن 
 4 این  نظرم  به  داشت:  اظهار  فوتبال  فدراسیون 
نفر نامزد انتخابات که تایید صلاحیت شدند مورد 
اعضای  انتخابات  روز  که  امیدوارم  هستند.  تایید 
آقایان دارند  این  از  بر اساس شناختی که  مجمع 
رئیس فدراسیون و همچنین اعضای هیات رئیسه 
را انتخاب کنند و یک مقدار اندیشه و تفکر روی 
هایی   رای  و  باشند  داشته  افراد  برنامه  و  سابقه 
داده شود که افراد ذی صلاح به بدنه فدراسیون راه 
مقدار شخصیت هایی  یک  دارم  اعتقاد  کنند.  پیدا 
انتخاباتشان  اسفند   10 باید  و  هستند  نامزد  که 
برگزار شود به آن صورتی که باید برنامه هایشان 
نمی دانیم  و  ندادند  ارائه  را  هایشان  راهکار  و  را 
برای مشکلات عدیده فدراسیون و موارد اقتصادی 
آنها  زیرساختی  و  الملل  بین  حوزه  برنامه های  و 
چیست و شاید در جلسات خصوصی مطرح شده 
است. زیرساخت های مورد نیاز فوتبال ما وضعیت 
بیش  ها  شهرستان  در  مثال  برای  و  ندارد  خوبی 
اصلی  مدار  از  خارج  ما  استان های  درصد   50 از 
این  شددر  مشخص  باید  و  دارند  قرار  فوتبال 

بر  می کنم  فکر  دارند.  پیشنهاداتی  چه  زمینه ها 
باید  و  شود  داده  رای  نباید  فرد  یک  اسم  اساس 
را  می کند  مدیریت  را  فدراسیون  که  گروهی  کار 

انتخاب کرد.
عنوان  به  کریمی  علی  حضور  مورد  در  وی 
نامزد این دوره که خاص ترین گزینه بین فوتبالی 

ها محسوب می شود هم گفت: این اتفاق را به فال 
نیک می گیرم. آقای کریمی قطعاً بر اساس مطالعات 
لحاظ  به  است.  گذاشته  قدم  هایش  داشته  و 
شخصیتی و اجتماعی و ورزشی او را تایید می کنم 
و رئیس مناسبی برای فدراسیون فوتبال خواهد بود 
و امیدوارم این نظر من را مجمع هم داشته باشد و 

امیدوارم در این انتخابات آقای کریمی و گروهشان 
ورزش  خانواده  آرزوهای  از  یکی  و  باشند  موفق 
می شود  گفته  که  مسائلی  این  کنند.  برآورده  را 
تجربه ندارند و سابقه ندارند و استدلال های دیگر 
ترس هایی است که باید دور ریخته شود و درست 
شبیه همین اتفاق میان ورزشکاران و فوتبالیست ها 
کشور  چند  و  کرواسی  مثل  دیگر  کشورهای  در 
آفریقایی صورت گرفته و جواب مثبت داشته است. 
باید این ترس و واهمه را برداشت و به آقای کریمی 
اعتماد کرد چرا که از خانواده فوتبال است و باید 

فوتبال به دست اهلش سپرده شود.
پیشکسوت فوتبال در مورد شائبه هایی که از 
مطرح  ورزش  وزارت  نظر  مد  گزینه  بالای  شانس 
شده توضیح داد: من یک واهمه دارم و آن هم این 
پنهان  های  دست  قبل  های  دوره  مثل  که  است 
را  اثر خود  بازهم  بودند  تاثیرگذار  انتخابات  که در 
انتخابات  مهندسی  از  که  صحبت هایی  و  بگذارند 
مطرح شده بود و دیده شد بازهم وجود داشته باشد 
ولی من امیدوارم و خوش بین هستم که این سری 
گرفته  صورت  اساسنامه  در  که  تغییراتی  دلیل  به 
بدون  انتخابات  یک  و  نباشد  گذشته  مثل  شرایط 

دخالت و سالم را شاهد باشیم.

نمایش های  وجود  با  ذوب آهن  فوتبال  تیم 
لیگ  رقابت های  اول  نیم فصل  در  و مطلوب  کیفی 
به  و  را کسب کند  قابل قبولی  نتایج  نتوانست  برتر 
دادند  ترجیح  باشگاه  این  مسئولان  منظور  همین 
درحالی  این  کنند.  خداحافظی  رحمان رضایی  با 
و  کادرفنی  بین  اختلاف عمیق  و  است که شکاف 
اعضای هیات مدیره به خصوص بین رحمان رضایی 
هیات مدیره  عضو  و  سخنگو  کربکندی  رسول  و 
کربکندی  هرچند  داشت  وجود  ذوب آهن  باشگاه 
وظیفه  باشگاه  سخنگوی  به عنوان  است  معتقد 
رسانه ای  را  رضایی  برای  نهایی  فرصت  تا  داشته 
اما توقع آن را نداشته است که این سرمربی  کند 
توهین کند.  به  اقدام  در مصاحبه هایش علیه وی، 
البته  و  موارد  همین  درخصوص  »فرهیختگان« 
شایعه تمام شدن کار سرمربیگری فرهاد مجیدی در 
این تیم اصفهانی و مسائل مرتبط دیگر با سخنگو 
و عضو هیات مدیره باشگاه ذوب آهن گفت گو کرده 

است. این گفت وگوی را در ادامه می خوانید.
رقابت های  اول  نیم فصل  آخر  هفته  دیدار  از 
مقابل  دیدار  از  ارزیابی تان  کنیم.  شروع  برتر  لیگ 

مس رفسنجان در خانه این تیم چیست؟
بعد از تعویض آقای رحمان رضایی فعلا تا تعیین 
سرمربی مسئولیت به میلیچ که در زمان سرمربیگری 
رضایی دستیاری وی را برعهده داشت، سپرده شده 
است و فعلا مسئولیت با اوست تا بعد ببینیم به امید 
خدا چه پیش خواهد آمد. تیم با پرواز چارتر راهی 
رفسنجان شد و امیدواریم در دیدار پایانی نیم فصل 
خود  ازآن  نیز  را  نتیجه  خوب  بازی  یک  با  بچه ها 
بودن  کنند هرچند مس رفسنجان علی رغم گمنام 
بازیکنانش یک تیم کاملا هماهنگ و قابل احترام است 
که زیبا و خوب بازی می کند و قطعا بازی سختی را در 
پیش داریم و این درحالی است که این مسابقه روی 
چمن مصنوعی که ویژگی های خودش را دارد، برگزار 
می شود. در هر صورت امیدواریم این بازی به خیر و 
خوشی برای ما تمام شود تا بتوانیم در روزهای بعد و 
نهایتا تا سه شنبه سرمربی جدید ذوب آهن را انتخاب 
کرده و نام او را اعلام کنیم تا او نیز هرچه سریع تر 
مشغول به کار شود و تیم هرچه سریع تر از این وضعیت 

خلاصی پیدا کند.
مثل  بزرگ  تیم های  یقه  اول  نیم فصل  در 
استقلال و پرسپولیس را گرفتید و در طول رقابت ها 
فوتبال تاکتیکی و خوبی را به نمایش گذاشتید. با 

وجود این چرا ذوب آهن در قعر جدول قرار دارد؟
در هر صورت چند دلیل وجود دارد که یکی 
و  خوب  بازیکن  چندین  دادن  دست  از  آنها  از 
باتجربه مان بود که تازه با ذوب آهن هماهنگ شده 
با مشکلات  اول  روز  همان  از  دیگر  ازسوی  بودند. 
داوری برخورد کردیم و از این ناحیه خیلی لطمه 
خوردیم و چه بسا تا به امروز هفت، هشت امتیاز را 
داوران با تصمیمات عجیب شان در طول نیم فصل از 
تیم ما گرفتند. شاید این طور استنباط شود که داور 
تیمی  اما  به ضرر  یک روز  و  می گیرد  به نفع  یک روز 
از  قضاوت ها پی درپی به ضرر ذوب آهن تمام شد و 
این موضوع لطمه خوردیم و این اتفاق مساله مهمی 
از لحاظ روحی و روانی به تیم آسیب   بود که هم 
پایین  با قرار گرفتن در رتبه های  اینکه  زده و هم 
جدول این موضوع باعث شد تا به طور طبیعی یک 

مقدار استرس و فشار به مجموعه اعضای تیم وارد 
شود. یکی از مشکلات دیگر ما این بود که خیلی 
فنی  مشکلات  یک سری  و  می خوردیم  گل  راحت 
بتواند  بعدی  سرمربی  امیدواریم  که  داشت  وجود 
تا  بمانیم  منتظر  باید  برطرف کند، هرچند  را  آنها 
دارد  نیاز  را  بازیکنانی  چه  جدید  کادرفنی  ببینیم 
نفرات  این  بتوانیم  که  باشیم  شرایطی  در  اگر  که 
انجام  سریع تر  هرچه  را  کار  این  کنیم  جذب  را 

می دهیم تا تیم شرایط بهتری پیدا کند.
را  صحبت هایی  مصاحبه هایتان  از  یکی  در 
خوش  رحمان  رضایی  مذاق  به  که  کردید  مطرح 
این  در  نیز  شما  و  داد  پاسخ  آنها  به  او  و  نیامد 
سابق  سرمربی  پاسخ  به زودی  کردید  تهدید  اواخر 
ذوب آهن را خواهید داد . این اختلافات تا چه اندازه 

به ذوب آهن در نیم فصل اول لطمه زد؟
اول اینکه از طرف من اتفاقی نیفتاد و من فقط 
رای و نظر هیات مدیره را به این دلیل که مسئولیت 
سخنگویی باشگاه را داشتم، رسانه ای کردم. درواقع 
بود  به رحمان رضایی داده شده  را که  این فرصتی 
هیات مدیره ازمن خواست تا اعلام کنم اما در ادامه 
رضایی به تصور اینکه این تصمیمات، تصمیمات فردی 
بوده و من سرخود این موضوع را اعلام کرده ام یک 
مصاحبه بد انجام داد و به بنده توهین کرد اما من در 
ادامه به خاطر ذوب آهن سعی کردم به این مسائل دامن 
نزنم و در آن زمان جوابگوی ایشان نبودم اما بالاخره 
خیلی از فوتبالیست های قدیمی  و کسانی که از من 
شناخت داشتند پاسخ محکمی  را به ایشان دادند اما 
من خودم را وارد این بحث ها نکردم تا این موضوع بعدا 
بهانه ای نشود برای عدم نتیجه گیری تیم. از حق خودم 

گذشتم تا به تیم ذوب آهن لطمه نخورد.
پیش روی  فرصت  به  فقط  بیانیه  آن  در  البته 
ذوب آهن و رضایی برای کسب نتیجه اشاره شده بود.

اصلا صحبت  اشاره کردید  بله، همان طور که 
این بود و هیات مدیره فرصتی را داد و آنها مصوب 
نتواند  ذوب آهن  آینده  5بازی  در  اگر  کردند 
قطع  رضایی  رحمان  با  بیاورد  دست  به  11امتیاز 
همکاری خواهد شد و من فقط این موضوع را اعلام 
کردم اما در ادامه او مصاحبه تند و بدی را علیه من 
ذوب آهن  شرایط  به خاطر  گفتم  من  که  داد  انجام 
کردم  و سعی  نمی کنم  مباحث  این  وارد  را  خودم 
و جوابی  بدانم  این مسائل  از  مهم تر  را  تیم  منافع 

به ایشان ندهم.
یک سری شایعات در این چند وقت اخیر منتشر 
شد که یکی از مدیران لیگ برتری که قبلا خودش 
فعالیت داوری داشته است در تماس با داوران از آنها 
خواسته علیه تیمش سوت بزنند تا بهانه برای قطع 
همکاری با کادرفنی به دست بیاید. این کدها تقریبا با 

مدیرعامل ذوب آهن همخوانی دارد!
کاملا  بحث  یک  این  اما  شنیدم  هم  من 
غیرقابل قبول است. اصلا مگر می شود یک مدیر دم 
داوران را ببیند تا علیه تیمش سوت بزنند؟ این هم 
بود و اصلا  بود که غیرقابل قبول  از آن حرف هایی 

هضم کردنی نیست.
جوان  مدیران  از  یکی  محمدی  جواد  البته 
فوتبال ایران است که تجربیات ارزشمند مربیگری 
به  امروز  موضوع  این  چه بسا  و  ندارد  به همراه  را 
مدیریت  است.  شده  تبدیل  ذوب آهن  نقطه ضعف 
محمدی را درخصوص نتایج به دست آمده و روند 
مدیریت  او  که  مدت  این  در  اصفهانی  باشگاه  این 

می کند، چقدر تاثیرگذار می بینید؟
انجام  مدیریت ها  ما  کشور  در  حال  هر  به 
فوتبال  داور  یک  که  آنجایی  از  نیز  او  و  می شود 
ذوب آهن  مدیریت  به  که  زمانی  می شد  محسوب 
رسید برخی مسائل اجتناب ناپذیر بود، ضمن اینکه 
هر تغییری می تواند یک مقدار به هم ریختگی هایی 
را ایجاد کند. با این حال محمدی تلاشش را کرد 
تا به تیم کمک کند و هر کاری هم که از دستش 
هیات مدیره  دیگر  ازسوی  داد،  انجام  برمی آمد 
کم  رقم  هیچ  و  کرده  کمک  باشگاه  به  همه جوره 
نظر  با  نیز  شدند  جذب  که  بازیکنانی  و  نگذاشت 
سرمربی تیم بود و اصلا قصوری انجام نشد و حتی 
را  آن  باشگاهی  هیچ  که  قابل ملاحظه  اقدامی  در 
۳0درصد  حدود  قبل  سه ماه  دو،  نمی دهد  انجام 
قرارداد بازیکنان مان را درحالی پرداخت کردیم که 
به  را  مبلغ  این  هنوز  باشگاه ها  از  خیلی  امروز  تا 
پرواز  با  تیم  سالی  هیچ  در  نداده اند.  بازیکنان شان 
مسافرت های  همه  الان  اما  نمی کرد  سفر  چارتر 
این  می شود،  انجام  پرواز  چارتر  با  ذوب آهن 
اما  نداشت  وجود  زمان  هیچ  گذشته  در  اتفاقات 
شده  انجام  تیم  به  کمک  به خاطر  کارها  این  همه 
و فکر نمی کنم هیچ کمبودی از ناحیه مدیریت یا 
هیات مدیره این وسط وجود داشته باشد که کسی 

بخواهد از آن لطمه بخورد.
ذوب آهن  سرمربیگری  برای  می شود  شنیده 
با فرهاد مجیدی تمام کرده اید. این موضوع چقدر 

صحت دارد؟
تمام  اگر  و  نکرده ایم  توافق  هنوز  با هیچ کس 
کرده بودیم اسم او را اعلام می کردیم. در این مورد 
هنوز به قطعیت نرسیده ایم هرچند بعد از مذاکره 
نهایی  گزینه  دو  به  فعلا  مختلف  گزینه های  با 
را  سرمربی مان  سه شنبه  تا  ان شاءالله  و  رسیده ایم 

اعلام می کنیم.
مجیدی هم جزء این دو گزینه است؟

نمی برم. سعی می کنیم  را  اسم هیچ کس  من 
را  خودمان  سرمربی  آینده  سه شنبه  و  دوشنبه  تا 

مشخص کنیم.
اصفهان  فوتبال  به  وابسته  رسانه های  از  یکی 
خبری را منتشر کرد که با مجیدی با بندهای فسخ 
در حد قرارداد ترکمانچای قرارداد امضا کرده اید و 

به زودی نام او را رسانه ای خواهید کرد.
این طور هم نیست. اولا در مذاکراتی که  خیر، 
باشگاه با مربیان داشته من حضور نداشتم و قرار شده 
تا مدیرعامل باشگاه با گزینه ها صحبت کند و بعد از 
جمع بندی موضوع به هیات مدیره منتقل شود. من 
خبر دارم با چه کسانی صحبت شده اما قرار نیست 
این اسامی  را مطرح کنم هرچند من هم این شایعات 
صحت  صحبت ها  این  نمی کنم  فکر  و  می شنوم  را 
می شود  رسانه ای  که  صحبت ها  این  باشد.  داشته 
بیشتر خنده دار است و جالب اینکه هر روز برای ما 
یک سرمربی انتخاب می کنند و هر روز یک نفر قطعی 
می شود و اینها بازی های رسانه ای است که همیشه 

وجود دارد.
انتخاب  سرمربی  به عنوان  را  میلیچ  خود 

نمی کنید؟
بعید است. ما سرمربی مان را مشخص می کنیم و 
بسته به نظر او هرکسی را بخواهد در کادر نگه خواهد 
داشت و هرکسی را که نخواست با او قطع همکاری 
می کنیم. صحبت از حضور میلاد جهانی در استقلال 
بود و حتی در این خصوص باشگاه ذوب آهن بیانیه ای 
را هم صادر کرد اما بعدا اعلام شد جهانی در لیست 

محمود فکری قرار ندارد.
درست است چون در آن زمان نه نامه ای و نه 
درخواستی بود و این موضوع طوری رسانه ای شده 
بود که انگار استقلالی ها این بازیکن را می خواهند. 
باید  دارد  که  وضعیتی  این  با  ذوب آهن  هم  بعد 
به دنبال جذب بازیکنان جدید هم باشد حالا با این 
وضعیت بخواهد بازیکن هم از دست بدهد دیگر کار 
حرفه ای و درستی نیست، برای سایر بازیکنان مان 
نیز درخواستی نیامده هرچند باید تا شروع رسمی 

 فصل نقل وانتقالات زمستانی صبر کنیم.
به عنوان پیشکسوت ذوب آهن با این وضعیتی 
که دارید فکر می کنید این تیم در لیگ برتر بماند؟

باید سرمربی  و  من که نمی توانم قولی بدهم 
قول بدهد، ما هم تلاش مان را می کنیم تا این اتفاق 
قدمت  5۲سال  تیمی  با  است  حیف  چون  نیفتد 
خبر  این  دهد  رخ  اتفاق  این  اگر  بیفتد.  بخواهد 
تقویت  با  امیدوارم  اما  باشد  خبر  بدترین  می تواند 
تیم و کادرفنی که اضافه می شود ذوب آهن بتواند 

به جایگاه واقعی خودش برگردد.

را  پیکان  برتر  لیگ  پانزدهم  هفته  در  پرسپولیس  فوتبال  تیم 
شکست داد و با کسب چهارمین برد متوالی خود، جای استقلال را 
در رده دوم جدول گرفت. سرخپوشان برای قهرمانی نیم فصل یک 

تساوی نیاز دارند.
به گزارش امتیاز؛ تیم فوتبال پرسپولیس در آخرین بازی هفته 
پانزدهم لیگ برتر دیروز یکشنبه به مصاف تیم پیکان رفت که این 

مسابقه با نتیجه یک بر صفر به سود پرسپولیس   به پایان رسید.
در این بازی که از ساعت 1۷:15 در ورزشگاه آزادی آغاز شد، 
ترتیب  این  به  کرد.  گلزنی  پرسپولیس  برای   )54( نورالهی  احمد 
پرسپولیس ۲۷ امتیازی شد و به رده دوم جدول صعود کرد تا جای 
استقلال را بگیرد. این چهارمین برد متوالی پرسپولیس و سومین برد 

یک بر صفر متوالی سرخپوشان بود.
با  را  پیکان  با  دیدار  محمدی  گل  یحیی  هدایت  با  پرسپولیس 
ترکیب حامد لک، کمال کامیابی نیا، سیدجلال حسینی، سعید آقایی، 
مهدی شیری، میلاد سرلک، احمد نورالهی، احسان پهلوان، سیامک 
نعمتی )۸۳ - مهدی عبدی( وحید امیری، امید عالیشاه )۸۳ - مهدی 

مهدی خانی( برگزار کرد.
بازی در نیمه نخست چنگی به دل نزد. دو تیم در این نیمه بازی 
برای  مناسبی  و فرصت چندان  نمایش گذاشتند  به  را  موقعیتی  کم 
گلزنی خلق نکردند. پیکان در یکی دو مورد با پرتاب اوت بلند نادر 

محمدی توپ را تا محوطه جریمه پرسپولیس رساند که این توپ دفع 
با دفاع فشرده و  شد. پرسپولیس هم برای رسیدن به دروازه پیکان 

منسجم این تیم روبرو بود و از به ثمر رساندن گل بازماند.
در نیمه دوم پرسپولیس بازی هجومی تری ارائه داد و یخِ بازی 
آب شد. ابتدا کمال کامیابی نیا در دقیقه 50 با یک ضربه سر تیرک 

دروازه پیکان را به لرزه درآورد.
داد.  نتیجه  پیکان  زمین  در  پرسپولیس  فشار  بعد،  دقیقه  چهار 
احمد  برای  را  در عرض  پاس  در عمق، یک  با حرکت  عالیشاه  امید 
نورالهی ارسال کرد و این بازیکن که در محوطه جریمه پیکان حضور 

داشت، موفق به گلزنی شد.
پیکان بعد از دریافت گل، از لایه های دفاعی خارج شد و برای 
به  متکی  که  پیکان  برنامه های  نتیجه  کشید.  جلو  نتیجه  جبران 
توپ  برخورد   ۶۹ دقیقه  در  بود،  محمدی  نادر  اوت  بلند  پرتاب های 
توپ  پیکان  بازیکن  عیدی  مجید  بود.  پرسپولیس  دروازه  تیرک  به 
برگشتی حاصل از پرتاب محمدی را به سمت دروازه پرسپولیس شوت 

کرد اما توپ به زیر تیرک افقی برخورد کرد و در ادامه دور شد.
پایانی دست به دو تعویض همزمان زد  گل محمدی در دقایق 
و مهدی عبدی و مهدی مهدی خانی را وارد زمین کرد تا به فشار 

حملاتش روی دروازه پیکان ادامه بدهد.
پیکان  اما  بازهم فرصت داشت  برای گلزنی  پرسپولیس  هرچند 

این شانس را داشت که در دقیقه ۹۲ دروازه پرسپولیس را باز کند. در 
حالی که توپ در آستانه ورود به دروازه سرخپوشان بود، سیدجلال 
برد  نداد  اجازه  و  شد  ظاهر  پرسپولیس  منجی  حکم  در  حسینی 

پرسپولیس از دست برود.
صدرنشین  امتیاز   ۲۸ با  سپاهان  تیم  پانزدهم،  هفته  پایان  در 
است و پرسپولیس با یک بازی کمتر ۲۷ امتیاز دوم و استقلال با ۲۶ 
با گل گهر را روز جمعه  بازی معوقه  امتیاز سوم هستند.پرسپولیس 
این هفته برگزار می کند. سرخپوشان در صورت برد و حتی تساوی در 

آن مسابقه، قهرمان نیم فصل لیگ برتر می شوند.

حاشیه بازی پرسپولیس و پیکان
اعتراض کادرفنی ۲ تیم به داور/حضور 

ترابی در جایگاه ویژه
کادرفنی تیم های پرسپولیس و پیکان در 

نیمه اول به عملکرد داور اعتراض کردند.
پیکان  و  پرسپولیس  دیدار   15 دقیقه  در 
به  محمدی  نادر  اوت  پرتاب  برخورد  از  پس 
البته مهدی  و  بازیکن  این  عالیشاه  امید  صورت 

تارتار از بازیکن رقیب دلجویی کردند.
روحت  »نوروزی  شعار   ۲4 دقیقه  در   *
شاد« و در دقیقه ۲5. شعار »خداحافظ مهرداد با 

تعصب« از بلندگوهای ورزشگاه پخش شد.
*در میانه های نیمه اول محمد دریس توپ 
داخل زمین را به بیرون شوت کرد و برای زدن 
ضربه شروع مجدد از توپ جمع کن توپ دیگری 
یحیی  اعتراض  سبب  حرکت  همین  گرفت. 
سرمربی  زیرا  شد  چهارم  داور  به  محمدی  گل 
پرسپولیس تصور می کرد دروازه بان پیکان قصد 

اتلاف وقت را دارد.
* در لحظات پایانی نیمه اول اعلام خطای 
فرزاد حاتمی روی سید جلال حسینی سبب شد 
مهدی  اما  کند  اعتراض  داور  به  پیکان  کاپیتان 
این  به  زودتر  خواست  خود  مهاجم  از  تارتار 
پیکان  البته خود سرمربی  بدهد.  پایان  اعتراض 
عادل  رضا  اول سمت  نیمه  پایان  سوت  از  پس 
انتقادهایی را نسبت به عملکرد داور در  رفت و 

نیمه اول مطرح کرد.
*مهدی ترابی پس از بازگشت از قطر برای 
اولین بار به ورزشگاه آزادی حضور پیدا کرد. این 
برای  تواند  انتقالات می  و  نقل  با شروع  بازیکن 

پرسپولیس به میدان برود.

اسکوچیچ: هر زمان بازی های انتخابی 
را بگذارند آماده هستیم

بعد  هفته  گفت:  فوتبال  ملی  تیم  سرمربی 
یک جلسه ای را با ای اف سی داریم و بعد ببنیم 
شود  برگزار  ها  بازی  زمان  هر  اما  می شود،  چه 

آماده هستیم.
بازی  تماشای  برای  که  اسکوچیچ  دراگان 
مورد  در  بود،  رفته  ورزشگاه  به  تراکتور  و  سایپا 
تعویق بازی های انتخابی جام جهانی و برگزاری 
بعد یک  اظهار داشت: هفته  بازی ها در خرداد 
ببینیم  بعد  با ای اف سی داریم و  را  جلسه ای 
برگزار شود،  ها  بازی  زمان  اما هر  چه می شود، 

آماده هستیم.
وی در مورد بازی های لیگ برتر گفت: هم 
چیزهای مثبت است و هم منفی اما لیگ همین 
است و باید بازیکنان خود را انتخاب کنیم. داریم 
سخت کار می کنیم و همه بازی ها را می بینیم.

سرمربی تیم ملی فوتبال در مورد وضعیت 
لژیونرها گفت: ما لژیونرهای خوبی را به ویژه در 
در  ضعف مان  نقطه  بیشتر  و  داریم  حمله  خط 

دفاع است و باید آنجا را پوشش دهیم.
فهرست  در  آیا  اینکه  مورد  در  اسکوچیچ 
خیر،  یا  داشت  خواهیم  سورپرایزی  ملی  تیم 
گفت: فکر نمی کنم سورپرایزی باشد، اما بهترین 
بازیکنان را انتخاب می کنیم. هر بازیکنی که به 
دعوت خواهد شد.  قطعا  برسد،  ما  کیفی  سطح 
من به فکر بهتر کردن تیم ملی هستم و همین 

اهمیت دارد.
وی در مورد بازی های دوستانه عنوان کرد: 
 AFC جلسه  منتظر  باید  گفتم  که  همانطور 
باشیم که چه اتفاقاتی می افتد. شکی نیست که 

بهترین کار را برای تیم ملی انجام خواهیم داد.
سرمربی تیم ملی فوتبال ادامه داد: ما سه 
بازی خانگی داریم و به نفع مان است که در خانه 
انجام شد،  هم  دیگری  هرجای  اما  برگزار شود، 

آماده هستیم.

عابدینی رئیس بعدی فدراسیون را لو داد
روز  است  قرار  فوتبال  فدراسیون  انتخابات 
دهم اسفندماه برگزار شود. این دوره از انتخابات، 
برای  گزینه  چهار  و  دارد  زیادی  حساسیت 
رسیدن به صندلی ریاست، رقابت خواهند کرد. 
علی کریمی، شهاب الدین عزیزی خادم، مصطفی 
پست  نامزدهای  هاشمی  کیومرث  و  آجورلو 
گزینه های  از  مختلفی  طیف  و  هستند  ریاست 
این در حالی است  ریاست را تشکیل می دهند. 
فدراسیون  فعلی  سرپرست  بهاروند  حیدر  که 
از  حاکی  زنی ها  گمانه  و  نشده  صلاحیت  تایید 
امیر  است.  انتخابات  به  بازگشت  برای  او  تلاش 
درباره  فوتبال  فدراسیون  اسبق  رئیس  عابدینی 
اینکه چه کسی شانس ریاست فدراسیون فوتبال 
حرف های  از  هایی  بخش  کرد.  صحبت  دارد  را 

عابدینی را می خوانید:
مجمع  اعضای  تمام  را  کریمی  *علی 
مجمع،  نظرم  به  اما  دارند  دوست  فدراسیون 
باور رای دادن به کریمی را ندارد. اشکال همین 
است. کریمی را مجمع عمومی کل فوتبال قبول 
دارد ولی مجمع فدراسیون که متشکل از بعضی 
باوری  چنین  است،  باشگاه ها  هیات ها  و  نهادها 
به علی کریمی  ندارد. فکر می کنم درصدی که 
قبول  قابل  می دهند،  رای  فدراسیون  مجمع  در 

نیست.
*رقابت اصلی بین هاشمی و عزیزی خادم 
است. آجورلو هم مثل کریمی رای زیادی ندارد. 
در نهایت با شناختی که از عزیزی خادم دارم و 
او، فکر می کنم رئیس  از  بهاروند  حمایت حیدر 

بعدی فوتبال او باشد.
شده  شناخته  بازیکن  عنوان  به  *کریمی 
بین المللی مورد احترام همه است. او فوق ستاره 
اتفاقاً  ندارد.  مدیریتی  تجربه  ولی  بوده  فوتبال 
فدراسیون  مدیریتی  جدید  تیم  به  پیشنهادم 
افرادی مثل  از  این است که صد درصد  فوتبال 
علی کریمی استفاده کنند چون او باید یک دوره 

کوتاه مدیریتی هم ببیند.
*اگر بنده اختیار داشتم، قطعاً علی کریمی 
می کردم  انتخاب  فدراسیون  رئیس  عنوان  به  را 
اگر عضو  برایش می گذاشتم.  و چند مشاور هم 
بنده علی کریمی  رای  قطعاً  بودم،  فعلی مجمع 
به  و  واقعیت ها  درباره  حاضر  حال  در  ولی  بود 
صورت کارشناسی صحبت می کنم. اگر می گویم 
شخصی  حرف  ندارد،  را  مجمع  رای  کریمی 

نیست بلکه کارشناسی است.

بررسی موفقیت های پژمان جمشیدی از فوتبال 
تا سینما

گام های بلند بر »خط فرضی« پیشرفت
حقیقتا واژه »هیچی نشدن« برازنده پژمان 
مسیر  دو  در  می شود  چطور  نیست.  جمشیدی 
در  و  برداری  گام   موفق  هنر  و  ورزش  متفاوت 
تصور دیگران هیچ انگاشته شوی؟ نه، گاهی در 

بی انصافی کردن ها هم افراط می شود.
انتخاب مجدد جمشیدی به عنوان کاندیدای 
بهترین بازیگر مکمل مرد در جشنواره سی ونهم 
فیلم فجر بهانه ای شد تا نگاهی به گام های آهسته 
تیم  و  پرسپولیس  اسبق  بازیکن  این  موفق  اما 
بیندازیم. گام هایی  دنیای هنر  تا  از ورزش  ملی 
هم  انصاریان  علی  توسط  پژمان  با  همزمان  که 
برداشته شد اما درنهایت کرونا موفق شد جلوی 
و  ورزش  عرصه  موفق  جوانان  از  یکی  پیشرفت 

هنر را بگیرد.
وقتی »نه« سلطان،  انگیزه ها را بیشتر کرد

که  تیمی  کرد.  شروع  کشاورز  از  پژمان 
زمانی حسابی خودش را در فوتبال ایران مطرح 
کرد و چهره های بزرگی همچون مرحوم سیروس 
که  جوانی  بازیکن  گرفت.  اختیار  در  را  قایقران 
دانش آموزان  اکثر  را  فوتبالی اش  هنرنمایی های 
دبیرستان دهخدا کرج در اوایل دهه ۷0 شمسی 
متفاوت  نگاهی  با  بعدا  و  دارند  به خاطر  به خوبی 
بازی های او را در فوتبال نسبتا حرفه ای آن زمان 
دنبال می کردند. او در سال ۷۷ قرار بود پیراهن 
پرسپولیس را بر تن کند و حتی در تمرین این 
تیم هم شرکت کرد. اما پایان محرومیت پنج ساله 
فوتبال، سرخپوش  به  او  بازگشت  و  پروین  علی 
حمید  انداخت.  به تاخیر  را  بازیکن  این  شدن 
لیست  به  را  جوان  این  می خواست  درخشان 
پژمان  و  برگشت  پروین  اما  کند  اضافه  تیمش 
به سمت  پرسپولیس  از  را  مسیرش  شد  مجبور 
فکرش  زمان  آن  پروین  علی  دهد.  تغییر  سایپا 
برای  را  پژمان  بگوید  خودش  بعدا  نمی کرد  را 
پرسپولیس بیاورید. شاید همان نه گفتن ابتدایی 
فوتبال  در  پیشرفت  برای  جمشیدی  شد  باعث 

 انگیزه زیادی پیدا کند.
ملی پوشی که سرخپوش شد

داد  نشان  ملی  تیم  در  حضور  با  پژمان 
حضور  حقش  و  است  استعدادی  با  بازیکن  که 
علی  است.  ایران  فوتبال  بزرگ تر  تیم های  در 
حضور  شرایط  بازیکن  این  فهمید  هم  پروین 
که  پژمان  است.  کرده  پیدا  را  پرسپولیس  در 
به گوش  پرسپولیس  در  حضورش  زمزمه های 
گرجستان  ملی  تیم  مقابل  گلزنی  با  می رسید 
همه  تا  رفت  پرسپولیس  هواداران  به سمت 
بفهمند علاقه او به حضور در پرسپولیس اصلا از 
بین نرفته است. زوج موفق بهنام ابوالقاسم پور و 
پژمان جمشیدی از سایپا به پرسپولیس آمدند تا 
این بازیکن پنج سال تمام به عنوان مدافع راست 
قلب  بر  را  نام خودش  و  تن  بر  را  پیراهن سرخ 

هواداران این تیم حک کند.
آمار خوب فوتبالی

فوتبال  در  پژمان  می گویند  که  کسانی 
 100 حدود  انجام  می دانند  آیا  نرسیده  به جایی 
بازی در پرسپولیس چقدر کار سختی است؟ آن 
هم در تیمی که علی پروین سر مربی اش باشد 
و همه از سختگیری های او کاملا باخبرند. پژمان 
حدود 100 بازی برای پرسپولیس کرد و در تیم 
برای  بازی  آن  درکنار  و  داشته  هم حضور  ملی 
پاس  سایپا،  کشاورز،  همچون  مطرحی  تیم های 
خراسان  ابومسلم  البته  و  آذین  استیل  بزرگ، 
می شود.  دیده  پژمان  فوتبالی  کارنامه  در  هم 
قطعا  عرصه  این  در  هم  آن  فوتبال  در  حضور 
کار آسانی برای فوتبالیست های ایرانی نیست و 
آمار  چنین  تا  می طلبد  زیادی  انگیزه  و   زحمت 
خوبی نصیب یک فوتبالیست شود. شاید اگر او 
نبود فرصت های بیشتری هم نصیبش  بدشانس 
می شد. در پست مهدی مهدوی کیا بازی کنی و 
باز هم بتوانی موقعیت بازی برای خودت فراهم 
کنی اصلا کار آسانی برای یک فوتبالیست نیست.
دلیل غیرفنی برای خط خوردن از تیم ملی

خورد  خط  ملی  تیم  از  زمانی  جمشیدی 
که دلیلی برای خط خوردنش نبود. وقتی سرک 
این  خوردن  خط  علت  می بینی  و  می کشی 
بدشانسی  که  می بری  پی  نیست،  فنی  بازیکن 
هم می تواند سراغ یک فوتبالیست مستعد برود. 
این را نوشتیم تا کسانی که می گویند پژمان در 
که  شوند  متوجه  بهتر  نرسیده  به جایی  فوتبال 

چقدر در حرف شان بی انصافی کرده اند.
داستان تمرینات شخصی در یک پارک

رفت  پاس  به  پرسپولیس  از  جمشیدی 
بعد  بگذراند.  را  سربازی اش  خدمت  دوران  تا 
به  درنهایت  و  شد  آذین  استیل  تیم  راهی  هم 
ابومسلم سعی  او در  ابومسلم مشهد رسید.  تیم 
اما  بزند  رقم  خود  برای  را  خوبی  روزهای  کرد 
تیم  این  در  مظلومی  پرویز  حضور  با  درنهایت 
دور  هم  تمرینات  حتی  و  نیمکت  از  پژمان 
ملت  بوستان  پارک  در  بود  مجبور  گاهی  و  شد 
مشهد به تنهایی بدود! او در بهمن ۸۸ از فوتبال 
تمرینات  به  البته یک بار دیگر  خداحافظی کرد. 
اما وقتی متوجه شد مهاجری  برگشت  ابومسلم 
از  ندارد  او  حضور  به  علاقه ای  وقت  سرمربی 

فوتبال برای همیشه کنار رفت.
دوبار کاندیدا شدن اتفاقی نیست

کاندیدای  دوبار  امروز  تا  جمشیدی  پژمان 
کسب جوایز جشنواره فجر شده است. هنرمندی 
که وقتی در سریال پژمان درخشید، کار هنری 
را  لازم  آموزش های  تا  کرد  دنبال  تئاتر  از  را 
به شکل درست به دست بیاورد، حالا تجربه دوبار 
کاندیدا شدن کسب جایزه را دارد و این شانس 
هنوز برایش پابرجاست که بتواند جایزه را از آن 
حاشیه هایی  با  دوبار  هر  است  جالب  کند.  خود 
روبه رو شده که وقوعش تعجب آور است. بار اول 
جشنواره  برگزاری  محل  در  حاضران  از  عده ای 
پژمان  انتخاب  به  که  دادند  اجازه  به خودشان 
بخندند. این بار هم یکی از اهالی رسانه با سوالی 
عجیب ناراحتی اهالی هنر و حتی رسانه را باعث 
پخته  دوبار  هر  در  پژمان  که  است  جالب  شد. 
عمل کرد و پاسخگوی حواشی نبود. مگر می شود 
دوبار کاندیدای بهترین بازیگر مرد مکمل شوی و 

این یک اتفاق باشد؟!
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